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7 oktober 2004

Protokoll för styrelsemötet fredagen den 1 oktober 2004

Närvarande: Klas Hultqvist (ordförande), Johan Bijnens, Adam Bouchta, Paula Eerola, Gabriele Ferretti,
Fawad Hassan, Tommy Ohlsson, Konstantin Zarembo

Fr̊anvarande: inga

Alla hälsades välkomna till sektionens styrelsemöte av ordföranden Klas Hultqvist.

1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes av styrelsen.

2. Val av justerare
Paula Eerola valdes till justerare.

3. Resultat av fyllnadsval till styrelsen
Fawad Hassan har invalts till styrelsen för sektionen. Totalt inkom 24 röster, varav 21 giltiga röster.
Samtliga röstande hade röstat p̊a Fawad Hassan. Fawad Hassan hälsades välkommen till styrelsen.

4. Ändring av stadgar för val till styrelsen
Den 18 november 2004 är det årsmöte och årsstyrelsemöte i Svenska Fysikersamfundet. Innan dess bör
styrelsen ha kommit fram till förändringar av stadgarna för val till styrelsen.

5. Protokoll fr̊an föreg̊aende styrelsemöten
Inga kommentarer har inkommit till föreg̊aende styrelsemötesprotokoll fr̊an styrelsemötet den 8 juni
2004. Styrelsen godkände styrelsemötesprotokollet.

6. Physics World/IOP
Adam Bouchta meddelade att medlemmar i Svenska Fysikersamfundet kommer att f̊a 30 % - 40 %
rabatt p̊a prenumeration p̊a Physics World. Detta kommer att annonseras i kommande nummer av
Fysik-Aktuellt. Styrelsen kom fram till att det ocks̊a borde annonseras p̊a sektionens hemsida.

7. LC design director
Styrelsen hade en diskussion ang̊aende LC design director, men kom fram till att den inte hade n̊agot
förslag p̊a kandidat till en s̊adan.

8. Partikeldagarna 2005
Klas Hultqvist föreslog att Uppsala skall vara värd för Partikeldagarna 2005. Adam Bouchta och Kon-
stantin Zarembo kommer att diskutera möjligheterna för att anordna Partikeldagarna 2005 i Uppsala
under v̊aren 2005 och meddela styrelsen vid nästa styrelsemöte.

9. ACCU och ECFA
En ny ansökan om ACCU- och ECFA-resemedel m̊aste lämnas in till Vetenskapsr̊adet. Johan Bijnens
föreslog att styrelsen borde kontakta Finn Karlsson p̊a Vetenskapsr̊adet ang̊aende ansökan. Paula Eerola
föreslog att man borde formulera ansökan p̊a s̊a sätt att resemedlen inte bara behöver vara avsedda
för resor till och fr̊an ACCU- och ECFA-möten, utan även för andra resor i samband med ACCU- och
ECFA-uppgifter, om styrelsen godkänner dessa resor.

10. Övriga fr̊agor
Paula Eerola meddelade att hon inte hade kunnat delta i ACCU:s möte den 8 september. Vidare tyckte
hon att det borde finnas en länk till ACCU:s hemsida p̊a CERN p̊a sektionens hemsida. Hon skall ocks̊a
se över den svenska ACCU-hemsidan.

Det bestämdes att nästa styrelsemöte skall äga rum fredagen den 3 december 2004, kl. 11:00.

Tommy Ohlsson Paula Eerola Klas Hultqvist
Sekreterare Justerare Ordförande
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